
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 23. juni 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1447 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1447:  

”Vil i istere  ko e tere artikle  fra TV  FYN: ”Oversete kræftk uder og stærke 
sovepiller; Svi dellæge har også været kritiseret for dårligt lægearbejde” fra de  . 
juni 2021 og i forlængelse heraf oplyse, om Styrelsen for Patientsikkerhed for nuvæ-

rende har opmærksomheden rettet mod de pågældende læger og i givet fald på hvil-

ken baggrund?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet vurderes ikke at kunne besvares inden for fristen, idet besvarelsen kræ-

ver, at der indhentes bidrag fra Styrelsen for Patientsikkerhed.  

 

Jeg vil besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget og forventer at 

kunne gøre dette senest ultimo august 2021. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Sofie Charlotte de Fine Skibsted 
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